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VOORWOORD

De rust van de Kerstdagen biedt

traditiegetrouw een goede gelegenheid terug te
blikken op het voorbije jaar. Allereerst gaan
daarbij mijn gedachten uit naar het overlijden
van mijn vriend en voorzitter van de Vereniging
van Vrienden van de Stichting, de heer joseph
(joop) Ch. Estourgie.
Vanaf het eerste uur heeft hij met wijsheid,
daadkracht en bovenal oprechte liefde voor het
tradJtionele jacht een onmisbare bijdrage

verd aan het werk van de Stichting en
eniging. In dit licht was het buitengewoon

jam mer dat hij onze zornerreunie in Wanrnond
- zo dicht bij huis - moest missen. Hij zou als
zovelen hebben genoten van het Admiraalzeilen
met harde wind in de beperkte ruimte van
't joppe. Onder aanvoering van de
"Swanneblom" werd het een perfecte en
adembenemende vertoning.
Natuurlijk is er meer gebeurd. Daarvoor nodig
ik u uit dit jaarverslag door te nemen. U zult
gewaar worden dat de Stichting bestuurlijk op
koers ligt. De herziene Algemene Criteria met
speciale bijlagen voor de Lemsteraken,
schokkers en hoogaarsen zijn gedrukt; aan de
vaststelling van een bijlage voor de schouwen
wordt gewerkt. Men kan en zal blijven twisten
over de mate van verfjning van deze criteria.
Het bestuur heeft echter een lijn getrokken en
daanrnee een keuze gemaakt, "for better and

orse" zouden de Britten zeggen.

Ook aan de behoudstaak op ander gebied is
door de Stichting gewerkt. Ik doel hier op de
rnonografieen en verwijs daarbij naar het
standaardwerk "Het Friese [acht" van
Dr Ir [, Venrneer dat u alien werd toegezonden.
Het is aldus mogelijk dit jaarverslag positief af te
sluiten en met goede verwachtingen uit te zien
naar een voorspoedig zeilseizoen 1993. Ik wens
u alien een "Knik in de schoot" toe.

jhr. H. van Foreest

Voorzitter van de Stichting Stamboek Ronde en
Platbodemjachten

Alweer een rak van een jaar uitgezeild; soms
voor de wind. Maar ook tegenwind werd
sommigen onder ons niet bespaard.
Misschien is juist daarom het zeilen met een
klassiek Nederlands jacht als een spiegel van het
dagelijks leven, en wellicht is het dit wat ons
aantrekt en samenbindt.
Eenmaal in de boot genomen, moet je
meevaren of je wilt of niet; wat meer over
bakboord of wat meer over stuurboord
proberend uit de lage wal te blijven; een enkele
keer de fok te loevert en soms eindeloos
laverend tegen een straffe wind. Ons leven is
letterlijk en figuurlijk doordrenkt van water.

De ontwikkelingen in onze vereniging spelen
zich een beetje in de luwte af Het aantal leden
heeft de neiging iets te dalen. Na SAIL ligt dit in
de lijn der verwachtingen.
Bestuurlijk hebben we getracht de leegte die
onze voorzitter en vriend loop achterliet, zo
goed en zo kwaad als het ging op te vullen.
Dit viel niet mee.

De dit jaar georganiseerde activJteiten kunnen
als geslaagd worden aangemerkt. Alien die zich
hiervoor hebben ingezet. op welke manier dan
ook, wil ik hier nog eens hartelijk dank zeggen.
Zonder de medewerking van vele vrijwilligers
kan een vereniging als de onze niet bestaan.
Het bestuur is het afgelopen jaar goed gesteund
door velen en dat geeft vertrouwen voor de
toekomst.

De plannen voor 1993 zijn er. Indien de
weergoden ons gunstig gezind blijven belooft
dit weer een interessant jaar te worden. Ook al
wordt het een jaar met bestuurlijke wijzigingen,
dit doet niets af aan het feit dat onze vereniging
springlevend is.

R. Smit
Waamemend voorzitter Vereniging van
Vrienden van de Stichting Stamboek Ronde en
Platbodemjachten

IN MEMORIAM

JOOP ESTOURGIE

In het najaar van 1992 werd ieder die deel
uitmaakt van de familie V.s.R.P. getroffen

door het toch nog plotselinge overlijden van
onze vriend en voorzitter loop Estourgie.
Door zijn beminnelijkheid, bestuurlijk inzicht
en zijn inzet is hij van meer dan gewone
betekenis geweest voor de uitgroei van onze
nog zo jonge vereniging. Het is daarom een
belangrijke, maar niet zo eenvoudige
opdracht, in de lijn van zijn opvattingen de
werkzaamheden ten behoeve van de
vereniging te continueren. Een beter
eerbewijs dan het uivoeren van deze
opdracht kunnen wij hem en de
nabestaanden niet geven.
Wij sluiten hem in onze herinnering als een
loyale, hardwerkende man en bewaren zijn
liefde voor het water en het traditionele
jacht.

Zijn vrouw en kinderen wensen wij van
harte moed en kracht, nu en in de toekomst.

Waamemend voorzitter R. Smit
Secretaris M. Merkx-Wolffenbuttel
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VERSLAG VAN DE SECRETARIS VAN
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Het bestuur
Het sinds media 1991 weer voltallige bestuur
heeft in het afgelopen jaar zeer regelmatig
vergaderd teneinde onder meer het belangrijke
besluit te kunnen nemen: het vaststellen van
gewijzigde en aanvullende criteria.

Omdat de heer loop Estourgie vanaf mei niet
meer aan de bestuursvergaderingen kon
deelnemen en omdat tijdens de vergaderingen
de inbreng van het bestuur van de VSRP node
gemist werd, werden de vergaderingen vanaf
bovenvermelde datum ook bijgewoond door
de heer Rienk Smit, vice-voorzitter VSRP.

Criteriumcommissie
Bij het overleg met de werkgroep 'criteria' over
de door haar voorgelegde voorstellen voor
gewijzigde criteria was ook de
criteriumcommissie steeds betrokken.

Bij de definitieve beslissing over de inhoud van
de nieuwe criteria werd dankbaar gebruik
gemaakt van opmerkingen door de
criteriumcommissie en de heren Huitema en
Van Beylen. Bij het beoordelen van de vorm
van het onderwaterschip van nieuw te bouwen
schepen is het advies van een
scheepsbouwkundige van groot belang.
Prof. Ir. j. Genritsma te Delft is gevraagd en

bereid gevonden een benoeming als adviseur
van de criteriumcommissie te aanvaarden.

Werkgroep 'herziening criteria'
De werkgroep heeft, in een gezamenlijke
vergadering met het bestuur over het voorstel
kennis genomen van alle opmerkingen van
zowel bestuur als criteriumcommissie. Hiema is
in juni de definitieve versie van het voorstel aan
het bestuur voorgelegd. In de afsluitende
bijeenkomst van de voltallige werkgroep met
het bestuur, op 17 juni in Muiden, werd het
voo rste I in ontvangst genomen. De voorzitter
van de Stichting benadrukte de algemene
waardering voor het belangrijke werk en
bedankte de voorzitter en de leden van de
werkgroep voor hun bijdragen, waama de
werkgroep werd ontbonden.

De nieuwe uitgave van het "oranje boekje"
wordt nu gedrukt en zal media januari op
aanvraag beschikbaar zijn tegen een kleine
vergoeding. (f 5,-, incl. porto.)

Medailles
Op voorstel van de heer j. Brilleman werd
besloten als blijvend aandenken bij wisselprijzen
een medaille met inscriptie uit te reiken. Deze
medailles zullen worden uitgereikt bij de
volgende wisselprijzen.
Van vvaningprijs, Waarderingsprijs,
Dordrechtprijs, Lange-afstands-beker, Waller-
weef-prijs en Aureliaprijs.
De winnaars van de jaren 1990, 199 I en 1992
kregen de medailles alsnog uitgereikt.
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Contacten
Het gereed komen van de nieuwe criteria was
aanleiding tot hemieuwd overleg met het
KNVVV om de afspraken betreffende het
verstrekken van meetbrieven voor ronde en

platbodemjachten waar nodig aan te passen en
te bevestigen. De kwaliteitszetel in de sectie
Ronde en platbodemjachten van het KNVVV
wordt nu weer ingenomen door de secretaris
van het bestuur. Aangezien de criteria voor
toelating tot het Stamboek tevens deel
uitmaken van de Klasse-voorschriften zijn deze
ook van groot belang voor het KNVVV en de
Klasseorganisatie. Bevestigd werd dat de
beoordeling, of een schip voldoet aan de
criteria, uitsluitend zal geschieden namens het
bestuur van de Stichting Stamboek door de
criteriumcommissie, hetgeen zal betekenen dat
tekeningen van nieuw te bouwen schepen,
onder beheer van de criteriumcommissie
komen en blijven. Afspraken over maatregelen
bij het verstrekken van meetbrieven en
hand having van klassevoorschriften (dus criteria)
zijn gemaakt en zullen in het komende jaar
worden getest op praktische bruikbaarheid.

De in het jaarverslag van 1991 aangekondigde
.aansluiting bij de Stichting Federatie Oud-
Nederlandse Vaartuigen (FONV) wordt zowel
in het bestuur als in de Federatie als positief
ervaren. Door de heren joost Geise en
Dick Sluijter wordt aktief deelgenomen aan het
overleg in het FONV en het blijkt steeds meer
dat samenwerking met andere
behoudsorganisaties van groot belang kan zijn,
met name tegenover de overheid.
Dit bleek onder meer tijdens het door het
Nederlands Scheepvaart Museum in
samenwerking met het ministerie van VVVC
georganiseerde European Maritime Heritage
Congres in september te Amsterdam. De, door
de minister in haar openingstoespraak
genoemde mogelijkheid tot steun bij het
behoud van varende monumenten, staat en valt
met een door de gezamenlijke
behoudsorganisaties geformuleerde definitie van
het varende monument.

Tijdens dit congres werd besloten te
onderzoeken of het mogelijk is te komen tot de
vorming van een Europese organisatie voor het
behoud van traditionele vaartuigen. Een
dergelijke organisatie opent namelijk de
mogelijkheid tot overleg met "Brussel" over
wetgeving die van invloed kan zijn op de
maatregelen voor het behoud van varende
monumenten.

Het overleg in het "Platform Pleziervaartuigen-
belasting" werd voortgezet. De reactie van het
ministerie van financien op onze brief met
verzoek tot uitzondering van in het Stamboek
ingeschreven jachten, voor registratie en
belasting, is niet erg hoopvol. Het eerste
wetsontwerp werd, na kritiek door de Raad van
State, ingetrokken maar het gevaar van een

extra belasting met daaraan verlbonden
registratie, met dus verhoogde kosten voor het
in stand houden van onze vloot van authentieke
schepen, is nog levensgroot aanwezig.
Het bestuur volgt de ontwikkelingen met
aandacht en zal in samenwerking met andere
organisaties niet aarzelen akties te ondememen
om dit onzalige plan te voorkomen of. als het
niet anders kan, bij te sturen.

Publikaties
In samenwerking met het Fries
scheepvaartmuseum en dankzij belangrijke
financiele steun van een aantal Friese stichtingen
en instanties was het mogelijk een
standaardwerk over "Het Friese jacht" van de
hand van Dr. Ir. [, Vermeer het licht te doen
zien. De door Rienk Wegener Sleeswijk
geleverde inspanningen die het mogelijk
maakten dit werk nog dit jaar als monografie
aan alle donateurs van de Stichting toe te
zenden dienen hier te worden vermeld. De
vele positieve reacties bewijzen wel dat deze
uitgave een belangrijke plaats in zal nemen i
tot dusver gepubliceerde reeks van
monografieen.

Winter- en zorner eunle
De winterreunie werd op 7 maart gehouden in
Amsterdam, terwijl de zeer geslaagde maar
onder wisselende weersomstandigheden
verlopen zornerreunie plaats vond in Warmond
op 3.4 en 5 juli. Over beide evenementen vindt
u meer biizonderheden op de volgende
bladzijden van dit jaarverslag,

O. Bussemaker
Secretaris
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eiding
er nieuwe leden en adspirantleden blijft

enige verwarring bestaan over de organisatie
van Stichting en Vereniging.
Daarom hier nog even een summiere beschrij-
ving van het onderscheid tussen beide.

De Stichting Stamboek Ronde en Platbodem-
jachten is een behoudsorganisatie. Zij houdt
zich o.a. bezig met de registratie van de
authentieke ronde en platbodem-jachten.
Is een schip goedgekeurd door de
Criteriumcommissie (zie Stichtingsverslag) dan
wordt het ingeschreven in het Stamboek. De
eigenaar wordt dan donateur van de Stichting.
Pas dan kan de eigenaar lid worden van de
Vereniging van Vrienden van de Stichting
Stamboek Ronde en Platbodemjachten,
kortweg VSRP.
Een VSRP-lid kan deelnemen aan VSRP-

iteiten en ontvangt gratis de "Spiegel der
z.eilvaart".

Voor uitgebreidere informatie verwijs ik u naar
de folder die bij beide secretariaten verkrijgbaar
is.

Van het bestuur

Dit jaar heeft de Vereniging met de heer
joop Estourgie naast een zeilvriend ook een
uitstekende voorzitter verloren. Nu pas, nu wij
hem moeten missen, wordt overduidelijk
hoeveel hij er 'gewoon even' bij deed. De taken
van alle bestuursleden werden verzwaard toen
loop ens ontviel. Die taakverzwaring was teveel
voor mensen met al een zeer druk dagelijks
programma zodat de eerste zorg van het
bestuur werd: nieuwe bestuursleden.

De tussentijdse benoeming van jan Sneep in het
najaar is gunstig voor de continufteit van de

uursploeg want in het voorjaar zullen
erom nieuwe bestuursleden gekozen

moeten word en.

Om de aktiviteiten van de Vereniging vlotjes te
laten verlopen waren er weer diverse
bestuursvergaderingen nodig. Deze
vergaderingen werden deels door de voorzitter
geleid en, nadat deze te kennen gaf dit niet
meer te kunnen, deels door vice-voorzitter
Rienk Smit.

Ledenvergaderingen
Op de jaarvergadering, gehouden op 7 maart in
het Novotel te Amsterdam, waren 75
stemgerechtigden aanwezig. Er werd o.a.
melding gemaakt van een aktiviteit in
Numansdorp en van geplande aanlooptochten
naar Warmond. Uiteraard was er uitgebreide
informatie over de zornerreunie in Warmond.

Besluiten van deze vergadering waren:
- wegens de vele mutaties wordt er ook in
1992 een nieuwe ledenlijst uitgegeven;

- de jaarrekening 1991 wordt goedgekeurd;
- als kascommissie '92 worden benoemd de
heren j.J. Post en R.e. Fiolet. Als reserve: de

heer R.Pleging;
- de heren j. Bus en R. Wijnbergh worden bij
acclamatie herkozen als bestuursleden;
- het assortiment winkelartikelen wordt
uitgebreid met VSRP-schorten (waaronder ook
wat "bredere form aten " , op verzoek!)

Het verloop van de ledenvergadering alsook de
sfeer van zowel de vergadering als de reunie,
waren zondermeer goed te noemen maar de
maaltijd in het Novotel werd als een koude
douche ervaren. Helaas!
In overleg met het Novotel is dit naar
tevredenheid opgelost.

Voor de najaarsvergadering mochten wij op
14 november weer gebruik maken van het
Nederlands Scheepvaart Museum te
Amsterdam.
De waamemend voorzitter Rienk Smit opende
de vergaderiung met een korte herdenking van
onze vriend loop Estourgie.
104 verenigingsleden waren aanwezig waarvan
85 stemgerechtigd. Een goede opkomst.
Vastgesteld werd dat het ledental daalde van
774 op 7 maart naar 750 op 14 november.
De verkoop van schepen blijkt hoofdoorzaak
van deze daling.

Na de gewaardeerde informaties van de
Stichting, gegeven door de secretaris de heer
Otto Bussemaker (zie zijn verslag), passeerden
de volgende onderwerpen de revue.
* Een terugblik op de winter- en zornerreunie
alsmede op Numansdorp.
* Een vooruitblik naar de reunies '93,
Antwerpen en Den Helder, Helsingor
(Denemarken) in '94 en SAIL Amsterdam '95.

* Aanvaarding van de begroting voor 1993.
* Handhaving van de bestaande contributies
voor 1993.
* Verkiezing van bestuurslid de heer
jan Sneep bij acclamatie.
* Het dubbel ontvangen van de mailing voor de
najaarsvergadering op de adressen waar tevens
huisgenoot-Ieden wonen blijkt een
administratief-organisatorisch ongemak dat in de
nabije toekomst kan verdwijnen.
* De beleidslijn van het bestuur met betrekking
tot uitnodigingen aan de VSRP wordt op
verzoek nog eens uiteengezet. De Vereniging
gaat alleen in op uitnodigingen indien er geen
sprake is van een aktiviteit van cornrnerciele
aard en de vereniging een inbreng kan hebben
in organisatie en vaarprogramma.
* Brest-Douamenez was een aktiviteit waar de
Vereniging niet aan deelnam maar een aantal
VSRP-Ieden heeft ervan genoten. Naar
aanleiding hiervan werd gevraagd of een
dergelijke organisatie het adressenbestand van
de Vereniging zou mogen gebruiken. In principe
is het bestuur niet gemachtigd dit zomaar toe te
staan.

Na een boeiende discussie werd besloten dat
het bestuur een concept-regeling zal maken en
deze ter goedkeuring zal voorleggen aan de
volgende ledenvergadering.

Na een korte pauze bleek de vergadering in
emstige tijdnood zodat de heer Fruithof
beloofde zijn betoog over de intemationale
contacten bij een latere gelegenheid te houden.
De heer Van Albada leidde kort de prachtige
videoband in over "Brest" waar een tiental
Europese landen deze zomer hun traditionele
schepen op indrukwekkende wijze toonde aan

een miljoenenpubliek.

Aktiviteiten
Evenals vorig jaar was de samenwerking tussen
Stichting en Vereniging van Vrienden uitstekend.
Men is goed op de hoogte van elkaars reilen en

zeilen.
De samenwerking komt onder andere tot uiting
bij de zorner- en winterreunie waarover u op
de volgende bladzijden meer vindt.

Werkgroepen
De regionale werkgroepen maakten een aardig
programma; dit jaar, helaas, zonder veel succes.

De winkel
De heer Fred Lion blijkt een tomeloze energie
te bezitten. Hij breidde niet alleen de
'koopwaar' van de winkel uit maar kwam ook
met het goede idee nieuwe leden te
verwelkomen met een verenigingsvlaggetje. Dit
plan wordt met plezier uitgewerkt.

Tenslotte
T erugkijkend op I992 mag geconcludeerd
worden dat de VSRP nog steeds een levendige
vereniging is. Aan de aktiviteiten wordt door
zeer veel leden met genoegen deelgenomen.
Heerlijk om te merken is dat er velen onder u
zijn die daadwerkelijk meewerken en
meedenken. Dank aan alien die dit het
afgelopen jaar hebben gedaan en hopelijk ook
het komende jaar zullen doen want u, de
aktieve, participerende led en, bent de wind in
de zeilen van de VSRP.

M. Merkx-Wolffenbuttel

secretaris
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WERKGROEPEN

In het voorjaar en in het najaar werd door de
weri<groepen Noord en Zuid een aktiviteit
opgezet. In beide gevallen moest wegens
gebrekaan deelname de aktiviteit worden
afgeblazen. Dit is temeer jammer omdat de
weri<groepen zich toch hadden verdiept in de
mogelijke interesses van de leden in de regio.
Laten we hopen dat er in het volgend jaar meer
enthousiasme komt.

Overigens zjjn alle VSRP-Ieden, ook die buiten
de betreffende regio van harte welkom bij deze
regio-aktiviteiten.

WINTERREONIE

Zaterdag 7 maart 1992 troffen heel wat leden
en donateurs elkaar in het Novotel te
Amsterdam. Behaive aandacht voor de punten
van de ledenvergadering van de VSRP (zie het
verslag van de secretaris) was er aandacht voor
het uitstekende verhaal van de heer
Bussemaker over de stand van zaken rond de
vaarbelasting en voor de toelichting van de heer
Wegener Sleeswiik op de wording van de
nieuwe criteria.

T oen kwam er een jongeman naar voren met
de naam Jacob Schrage, kandidaat-notaris te
Warmond. We zagen enkele 'vraagtekens' in de
ogen van sommige aanwezigen maar zijn
causerie over de geschiedenis van het donp
Warmond bracht hij met zoveel kennis van
zaken en gevoel voor humor dat hij al snel
iedereen boeide.

Zo werd dit programmapunt een geslaagde
inleiding op de zornerreunie die in dit prachtige
Zuid-Hollandse donp zou plaats vinden.

De Van Waningprijs
Het Stichtingsbestuur kende mevrouw Ety
Kolkman deze prijs toe vanwege haar grote
inzet bij het samenstellen van jaarverslagen

Ety Kolkmon toont hoor prijs, glonzend opgepoetst
door de winnores 199/, Ingo Both.
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waarbij haar kennis op het gebied van grafische
vormgeving en haar redactionele vaardigheden
gewaardeerd werden.
De voorzitter memoreerde ook haar andere
bijdragen aan diverse aktiviteiten.

Over de traditionele maaltiid ... nog een
opmeri<ing. Schaarste schept toch een aparte
verbondenheid blijkens de bereidheid tot delen
maar vooral blijkens de humor die werd
opgeroepen.

NUMANSDORP IN JUNI
Op vrijdag 12 juni 1992 kwamen we met een
dertigtal schepen in Numansdonp bijeen om de
viering op te luisteren van het SOO-jarig bestaan
van de Ambachtsheerlijkheid Cromstrijen en
het 3S0-jarig bestaan van de gemeente
Numansdonp.
We waren voor deze festiviteiten uitgenodigd
door de Arnbachtsheerliikheid en werden
vrijdagavond dan ook in de feestlent
welkom geheten door de rentmeester,
de heer Hermans.

De zondag werd besteed aan hardzeilen,
georganiseerd door de Watersportvereniginc:

Numansdonp. Het weer was mooi met iets
weinig wind. De baan werd daarom ingekort.
De uitslag was:
I - 'Schuimer', Overwater;
2 - 'Olleke Bolleke', Van Schaik;
3 - 'De Woeste Wobbe', De Wit.

Prijswinnaar of niet, ieder kon terugzien op een

geslaagd weekend.

De "Piet Hein" zoterdog 13 juni op het Hollonds Diep.

Zaterdag werd op het Hollands Diep door
onze schepen het admiraalzeilen beoefend.
Het was prachtig weer maar bijna geen wind.
Het admiraalschip was de "Piet Hein" met als
admiraal de President Gecommiteerde van de
Ambachtsheerlijkheid Cromstrijen, tevens
voorzitter van de directie van AMEV Nederland
NV, de heer CM. Boets. Aan boord van de
"Piet Hein" gaf ons VSRP-lid MartiJn van Schaik
deskundige uitleg over de voorbijvarende
schepen.

's Avonds hebben we gezamenlijk de maaltijd
gebruikt en toen we weer aan boord kwamen
konden we genieten van de muzikale prestaties
die op een ponton in de haven geleverd
werden, o.a. door de harmonie Wilhelmina. Na
afloop werd een groots vuurweri< ontstoken.

ZOMERREUNIE

Aanbrengtocht
Ongeveer 40 schepen hadden ingeschreven
voor deelname aan de verschillende
aanbrengtochten. Ze zouden van verschillende
kanten komen om tenslotte op de
Braasemm~rmeer een vloot te vormen die
vrijdag's Warmond zou aanlopen.
Maar deelnemersformulieren blijken niet
hetzelfde als deelnemers. De uiteindelijke
belangstelling bleefver achter bij de papieren
verwachting.
Over de randmeren kwamen twee schepen in
plaats van vier. Uit Stavoren kwam een schip,
de Joffemocht, dat 24 uur vergeefs wachtte op
de andere vier.
We voeren de Amstel en de Drecht af met
slechts vijf in plaats van twintig schepen en uit
Zeeland en Zuid-Holland kwamen slechts dr.
schepen.



Het is niet verwonderlijk dat de organisatoren
teleurgesteld waren. "Verspilde tijd." Papieren

nties zullen volgend jaar wel zorgvuldig
gecontroleerd word en.

Ca 90 schepen

Men zegt dat een magere 'generale' voor een
prachtige premiere zorgt. Een povere
aanlooptocht zorgt misschien wel voor een
prachtige reunie. In elk geval zagen we overal
schepen vandaan komen en scharrelde iedere
schipper naar zijn ligplaats. Gezien de omvang
van de vloot, ongeveer 90 schepen, was het
niet mogelijk om alle deelnemers vlak bijelkaar
te laten afmeren. Het voordeel was wel dat de
schepen die voor hun bemanning een tentje op
de wal nodig hadden, dicht bij een grasveld een
ligplaats konden innemen.

Het Info-kantoor moest even gezocht worden,
achterin het beheersgebouw. Daar had ook de

kel een uitstekende plek en dat was te
. ,-rken aan de verkoop.

De meeste deelnemers meldden zich meteen
en hadden gelukkig weinig vragen want
Annemiek Wilhelmus en Huub van der Weele
zouden absoluut tijd tekort gehad hebben om
iedereen uitgebreid te woord te staan. De
bronzen plaquette en de welkomstbrief van de
gemeente Warmond waren prettige
verrassingen.

Voor de produktie van de plaquette heeft
Loek Vrijenhoek een graveermachine van zo'n
800 kg versjouwd, de stroom in zijn garage
aangepast en met Jan Willem van Weezenbeek
en Lies Eichhom de nodige huisvlijt bedreven:
slijpen, graveren, polijsten.
Het resultaat mag gezien worden.
Een onverwoestbare herinnering!

De openingsceremonie
De gemeente Warmond had voor
vlaggemasten gezorgd en wij voor kraampjes
met drank en hapjes. Maar geen borrel voordat
de vlaggen gehesen waren. Dit vroeg van
sommigen enige beheersing.
Vice-voorzitter Rienk Smit opende de reunie
kort en krachtig. 'Krachtig' kreeg een accent
door de mobiele geluidsinstallatie waar Jan
Willem van Wezenbeek voor had gezorgd.
Daama gleed de haring soepel naar binnen. We
waren de firma Van den Anker dankbaar voor
dit gratis zeebanket. Een plaatselijke bitter viel
er goed bij. En waar die grote kazen vandaan
kwamen moet Jan Willem ons nog maar eens
vertellen. Er was in iedergeval niet te weinig.
De opening beloofde een royale reunie,

De heer Do/f Do/fin in "zijn" tentoonstelling.

De tentoonstelling
Bij galerie 'De Pomp' was die dag een bord
geplaatst met: "Kom eens aan boord", de titel
van een kleine expositie over onze Stichting en
Vereniging en vooral over de bijbehorende
schepen. De heren Dolfin en Wakkers hadden
op verzoek van het bestuur een fraaie,
compacte expositie gemaakt.
Waarschijnlijk was dit de eerste keer dat
Stichting en Vereniging zich tijdens een
zornerreunie op deze wijze presenteerden. Uit
reacties van leden en inwoners van Warmond
mogen we concluderen dat de tentoonstelling
aan zijn doel heeft beantwoord. Daarom is het
te hopen dat al bij de zornerreunie ·1993 weer
gebruik gemaakt kan worden van de
deskundigheid van beide tentoonstellings-
makers. Wellicht is er dan ook zoiets als een
officiele opening te organiseren.

Ontvangst door de burgemeester
Rond 17 uur stroomde de hal van het
gemeentehuis vol met schippers en
bemanningen. Er bleken veel mensen in een
gastvrij huis te kunnen. De burgemeester,
mevrouw G.W. van der Wel-Markerink heette

ons hartelijk welkom. De voorzitter van de
Stichting, jhr H. van Foreest antwoordde hierop
en dankte voor de gastvrijheid van de
gemeente Warmond. We hieven het glas in
een gemoedelijke sfeer. Tevens vond er
deskundigheidsbevordering plaats door de
welwillende uitleg die diverse deelnemers gaven
aan de burgemeester en enkele ambtenaren
over de schepen van het Stamboek en het
streven van Stichting en Vereniging.

Sailathlon
Onder deze titel hadden 23 jongelui zich
gemeld voor de jeugdwedstrijd. Om 19.30 uur
schoot Loek Vrijenhoek ze weg vanaf zijn schip
de Marendorp, voor een race waarbij gezeild,
gelopen en gezwommen moest worden.
Alhoewel alien liefhebbers zijn van het
traditionele jacht moest toegegeven worden
dat 'zestien-kwadraats' voor zo'n wedstrijd erg

geschikt zijn. Het verloop op het land en op en
in het water was niet altijd goed te volgen maar
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zeker is dat de dames beter toegerust waren
voor het waterwerk dan de heren. Immers er
moest zwemmend door een van de
bemanningsleden gefinished worden. En wie
deden dat? ...juist, de dames. In elk geval van
vier eerst aankomende ploegen. De nummers
vijfen zes leverden een verbeten strijd over wie
de laatste zou worden.

Uitslag:
Hanneke, Geert joost, Roelant Fiolet en
Rick Hoebee; nr I.
2 . de ploeg van joris van Drongelen;
3 . de ploeg van Wendy Bosma;
4 . de ploeg van Jordan van Foreest;
5 . de ploeg van Wout Kalis;
6 . de ploeg van Nico Rietbroek.
Uit de reacties van de deelnemers bleek dat
deze formule voor herhaling vatbaar is. Nu zal
dit ook wel moeten want de gemeente
Warmond heeft voor de Sailathlon een
wisselprijs beschikbaar gesteld!

Het waterspel
"Om het kaagwater en de jeneverboom"
Waar al geen ruzie over kan komen!
"Kaagwater" was kennelijk een gewilde
plaatselijke jenever of bitterdrank en de
verkoop ervan was aantrekkelijk. Wie had nu
dit recht? De Kaag ofWarmond? Neem daarbij
een boom als ontmoetingspunt voor schippers
om het glas te heffen en je hebt niet alleen de
ingredienten voor een vete tussen twee dorpen
maar ook een onderwerp voor een waterspel.
De schippers en bemanningen speelden die
vrijdagavond het spel zeer realistisch. Geholpen
door het onweer dat halverwege het spel in alle
hevigheid losbarstte kreeg het zelfs een
spookachtig aanzien. Soms leek het echt of alles
de lucht in vloog.
In de geluidswagen stond onze lady-speaker,
Inga Both, haast te verdrinken maar haar uitleg
bleef passend en voortreffelijk, ook omdat de
schippers zich aan de afgesproken patronen
hielden.
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Puzzlewandeltocht
In een dorp met een interessante geschiedenis
zoals Warmond, valt een mooie wandeling uit
te zetten. Ruim 20 leden gingen met de
routebeschrijving in de hand op pad. Alien
bezochten de expositie "Korn eens aan boord",
Sommigen bleken niet weg te slaan van de
oude toren. Nu is dat ook een plek waar veel
te ontdekken valt. Binnen deze overblijfselen
van de kerk hebben een aantal beroemde
landgenoten hun laatste rustplaats gevonden.
De heer E.Wolffwist de meeste vragen goed
te beantwoorden en haalde de eerste prijs.

Zondag 5 juli genoten ve/en van het admiraalzeilen voor Koudenhoom.
Gp de voorgrond admiraalship Aythya. (Foto: Peter Schippers)

Helaas liet het publiek het op den duur afweten
maar dat had dan ook geen zeilpakken aan.
In de stromende regen en bij het licht van zeker
10 waarschuwingsfakkels en 'donderend
applaus' uit de hemel, werden kaagwater en
jeneverboom aan land gebracht. De
burgemeester van Warmond nam ter plekke de
nieuwe 'jeneverboom' in ontvangst terwijl het
water uit haar kleren droop.
Zij bleef, evenals de schippers, enthousiast.
Menig kajuit was die nacht een soort
droogtrommel.
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Het hardzeilen
Alsof het de vorige avond nog niet genoeg
geregend had werd kort voor de start het
wedstrijdwater weer bijgevuld T och gingen de
wedstrijdzeilers door met hun voorbereidingen.
Op zoek naar de startlijn probeerden velen
even hoe ze deze het beste konden aanzeilen.
Na twee starts bleek de wind echter dermate
van richting te veranderen dat de volgende
starts uitgesteld moesten worden. Na een klein
half uur dacht de wind erover weer uit een min
of meer vaste richting te gaan waaien en kon de
wedstrijd vervolgd worden. Maar weer en wind

leven wisselend. Niettemin is hardzeilen op de
Kaag een bijzondere ervaring. Prachtig!
Dank, ook op deze plaats, aan het
wedstrijdcornite van de I0NV "De Kaag".

Hardzeilen
4 juli 1992

Lemsterlaken
I De Witte Beer, H. Eysink-Smeets
2 Witte Bever, P.W.j. Vemout

Tjalken, IJsselaak
I Swanneblom, J.p.Zwaneveld
2 Aythya, W.j. Verbove
3 De Maze, H.Th.G. Steenstra

Zeeschouwen
I Beschouwing,W. Kind
2 Stuifzee. M.R.G.v.d. Berg

3 Swarte Haen, G. v.d. Stel

Schouwen, boeiers
I Vrouwe Maria, P.j.Zaaijer
2 Otter, H.P. Nooteboom
3 Thomas, B. Prins-Asselbergs

Hoogaars, schokkers
I Vrouwe jacoba, D.B. Sluijter
2 Seeburgh, G.H.L Demmers
3 Stormvogel 11,S. Bosma

Bollen
I Volle Bol, P.M.Warffemius
2 Vrouwe Martje, S.H.Venema
3 Frissejoffer, J.en C. Sinke

Friesejachten, tjotters
I Ideaal,AF. de Vos
2 Waterprins, H. Prins
3 Govert jan, j. v. Drongelen

Staversejollen, grundels, zalmschouw
I Cambria, K.E.Meijer

2 Simmemocht, j. Post
3 Vrede, W. v. Blerk
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De jeugdmaaltijd
Zo'n 25 jongelui hadden zich hiervoor
opgegeven. Bijde plaatselijke slager was een
geheel verzorgde barbecue besteld. Grillen en
opeten is de jeugd wel toevertrouwd. Wel
werd er nog wat met zeilen ge-experimenteerd
om toch vooral maar droog te zitten. Later op
de avond bleken de de meeste maaltijdgangers
een lekker sfeertje te maken rond een vuur op
het strandje.

De maaltijd
"Even voor anker" venmeldde het menu-kaartje.
Sport-party Center Dekker Tennis was een
ruime, uitstekende gelegenheid. Het buffet was
goed verzorgd. Wie er nog een derde keer
heen ging kwam niet teleurgesteld terug.

Jan Brilleman, winnaar 1992. (Foto Theo Kampa)
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W.H. de Vos-prijs
Elkjaar, tijdens de zornerreunie, wordt het
fraaie zilveren model van de Lemsteraak "De
Onrust" door het Stichtingsbestuur als de
W.H. de Vos-prijs uitgereikt, aan iemand die de
doelstellingen van de Stichting op uitzonderlijke
wijze helpt bereiken.
Dit jaar had het bestuur vele goede reden om
de zilveren aak uit te reiken aan jan Brilleman
die "in 1975 het Friese jacht 'Eark' liet bouwen
en vervolgens de Lemmer Vissenmansaak LE 10
in goede staat heeft gebracht en gehouden en
heeft gevaren zodat deze schepen als sieraad
van het Stamboek Ronde en Platbodemjachten
beschouwd kunnen worden; dat hij zich in
bestuurlijke zin heeft onderscheiden in (diverse)
functies ....dat hij de werkzaamheden ten
behoeve van het bijhouden van het Stamboek
... met grote inzet en zorgvuldigheid heeft
gedaan en nog doet .....; dat hij voor veien een
vraagbaak is, .. publiceerde,' enz. enz."

Een daverend applaus onderstreepte deze
mooie vonm van waardering voor jan Brilleman.

De waarderingsprijs
Eigenlijkhoeft Piet Zaaijer niet aangemoedigd te
worden als het gaat om het onderhoud van zijn
'Vrouwe Maria'. Maar als je het lef hebt om zelf
een nieuw vlak onder je schip te maken, daar
het eikehout voor gaat uitzoeken, pas zagen en
schaven, dan mag dat door anderen best
gewaardeerd worden. Voor zoiets hebben we
gelukkig een fraaie prijs, een prijs voor een
deelnemer aan de reunie die zich een
bijzondere inspanning getroostte voor de goede
staat van zijn schip. Deze prijs werd Piet van
harte gegund.

De lange-afstandsbeker
Stein, helemaal in Limburg, ligt echt ver weg.
Met de uitreiking van de beker aan de heer Stijn
werd weer eens aangegeven dat onze leden uit
alle del en van Nederland komen.

De kerkdienst
In de prachtige kapel van het voomialig groot
seminarie van het bisdom Haarlem (nu het
klooster bejaardenoord Mariengaarde)
verzamelde zich op zondagmorgen ruim 70
mensen. De kerkdienst was gebaseerd op de
rnozaikvloer van de kapel welke vele symbolen
toont die tot nadenken kunnen stemmen. Het
orgel werd bespeeld door Gerard Bus.
Voorganger was jan Bus, r.k. pastor.

Die wil even naar het vlak kijken?



Admiraalzeilen
De eerste toeschouwers kwamen al aanlopen
toen de vloot pas aan het ontmeren was. Op
het Zweiland vond eskadervonming en
fonmering van de vloot plaats. Het
admiraalschip, de tjalk Aythya, was voor anker
gegaan voor het recreatiestrand aan de
Koudenhoom zodat het publiek op de wal alles

goed kon volgen.
Inga Both had de geluidswagen recht tegenover
het admiraalschip geparkeerd om vandaar de,
inmiddels gebruikelijke, uitleg te geven. Dit kon
rand I 3.30 uur beginnen toen de kop van de

vloot het joppe opvoer om in kiellinie, met
grate slingers op te zeilen voor de greet aan de
admiraal, mr. P.j. Biesheuvel, lid van de Tweede
kamer en van de vaste kamercommissie die zich
o.a. met scheepsregistratie bezighoudt.

Het werd door de aantrekkende wind een waar
spektakel. Met grate snorren voor de kop
bruiste de vloot over het joppe. Schippers en
bemanningen had den de handen vol en
genoten. Het publiek op de wal zag een
prachtige show van bijna 90 traditionele
schepen en werd via Inga bijgepraat over de
verschillende typen schepen, oorspronkelijk
gebruik, en natuurlijk het admiraalzeilen zelf
Na dit spektakel kwamen heel wat

toeschouwers nog langs de afgemeerde
schepen lopen om deze van dichtbij te bekijken.
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Waardering, prijzen, lof en dank ...

Slotceremonie
Het bestuur moest toegeven dat er een paar
dingen vergeten waren maar ... alle prijzen
werden met toespraak uitgereikt. Voor de
puzzlewandeltocht en het hardzeilen waren dit
Delftsblauwe borden met een afbeelding van de
bol "De Zonnetij" erop als hommage aan Leen
Nooteboom. Ze waren voor deze gelegenheid
speciaal ontworpen en gemaakt.
Een exemplaar werd aangeboden aan de heer
de Ruiter van de gemeente Wanmond voor zijn
zeer welwillende hulp en ondersteuning. En alle
leden van het wedstriidcornite ontvingen
eveneens het bord met "De Zonnetij". De
I0NV "De Kaag" verdiende waardering met hun
plezierige medewerking en hulp.

De Dordrechtprijs
voor het beste eskader bij het admiraalzeilen
werd door de admiraal mr. P.J.Biesheuvel, op
unanieme beslissing van de jury, uitgereikt aan
het eskader hoogaarsen onder leiding van de
heer R.J.Raadt met zijn "Coene Haan",

Felicitaties van admiraal Biesheuvel.
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De "Zonnetij" in Delfts blauw wordt overhandigd.



De reunie 1992 is bijno ofgelopen.

De burgemeester van Wannrond, mevrouw
G.W. van der Wel-Markerink. bedankte
besturen en leden voor hun komst naar
Wannrond. Zij liet nogmaals horen dat de
gemeente er zeer mee ingenomen was.
Als blijk daarvan bood zij een wisselprijs aan
voor de Sailathlon. Applaus!
De royale gastvrijheid van de gemeente
Wannrond werd in het korte dankwoord van
de voorzitter van de Stichting.
Jhr H. van Foreest gememoreerd. De vlaggen
konden gestreken worden en iedereen kon
tenugzien op een zeer geslaagde zomerreunie.

Medewerkers waren dit jaar:

mevrouw Eichhom. de heren Bussemaker.
Van der Stel. Vrijenhoek, Van Weezenbeek

en Zwaneveid.

En verder:
Joost Post: admiraal zeilen
Inga Both: speaker
Wendy Bosma: jeugdmaaltijd
mevrouw Joustra en de heren Amold-Bik.
Van Schaik en Zaaijer: ... aanbrengtochten
De heer Lion en
mevrouw Hooties: winkel
De heer Van der Weele en
mevrouw Wilhelmus: infokantoor
De heren Dolfin en
Wakkers: ..
De heer Bus:

.... tentoonstelling
.. coordinatie
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REGIONALE FRIESE REUNIE

Voor 30 jachten begon deze lustrurnreunie in
Joure. Daar werden ze gastvrij ontvangen op de
oude werf van Eeltjebaas door de huidige
eigenaar, de heer De Jong. Het was feestelijk in
Joure. De traditionele ballonvaarten waren in
volle gang.
Vrijdagochtend, 31 juli vertrok de vloot vroeg
voor een tocht door de Broekervaart om via
Go'ingarijp, de witte Brekken en IJlst, in Heeg
aan te meren.
Net als vorig jaar moesten de deelnemers
onderweg vragen beantwoorden over
voorwerpen die men tegenkwam en een
cryptogram oplossen!
Uiteraard werd de dag besloten met een
fakkelvaart. Veel licht en muziek begeleidden dit
festijn.

Op zaterdag I augustus was de vloot uitgebreid
tot 65 schepen waaronder de gerestaureerde
boeier Ludana.
Dit vierde lustrurn stond in het teken van de

fjouwer-achten. De herinneringstegel droeg een
afbeelding van een fjouwer-acht en de fjouwer-
acht de 'Twa Sisters' werd de volgende dag
admiraalschip.
Voorzitter Rienk Smit richtte in zijn
welkomstwoord nog even de blik op de
beginjaren van de reunie aan de hand van een
aantal dia's van de eerste voorzitter, de heer
Van Douwen.

Niet alleen de regionale reunie maar ook de
WS Heeg vierde een lustrum, Opgericht op 8
november 1967 was de WSH nu 25 jaar
geworden en de nauwe banden tussen WSH
en regionale reunie werden nog eens
nadrukkelijk bevestigd met het uitwisselen van
geschenken. De WSH bood een luidbel aan
met inscriptie en organiseerde dit jaar kosteloos
de wedstrijden. De WSH kreeg een degelijke
verbanddoos, versierd met houtsnijwerk van de

heer ten Cate, eigenaar van het Friese jacht
Bestevaer.

In de middag werd er met een mooie bries
heerlijk hard gezeild. Na atloop van de wedstrijd
werd een protest ingediend dat uiteindelijk
door de protestcommissie niet ontvankelijk
werd bevonden.
De dag werd besloten met een voortreffelijk
koud buffet waaraan I 50 personen deelnamen.
Daanrnee was het dorpshuis geheel gevuld.
Admiraal Siebe Haagsma kon op zondag
2 augustus aan boord van de "T wa Sisters" de
groet in ontvangst nemen. Door de vrij harde
wind werd besloten slechts op de fok naar de
admiraal te zeilen en daarin frontlinie langs te
varen. Dit beperkte de manoevreer-
mogelijkheden van de jachten en slechts weinig
eskaders slaagden erin de admiraal naar
behoren te passeren
Het beste lukte dit het eskader van vijf
kajuitschouwen. T weede werd het eskader van
acht boeiers.
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Aan het slot van deze reunie werden de prijzen
uitgereikt. Deze bestonden uit penningen met,
voor bijna iedere klasse, een wisselprijs. Bij de
kajuitschouwen werd de wisselprijs definitief
gewonnen door Rienk Smit in zijn sthouw de
"Vrouwe Rixt". Hij stelt een nieuwe wisselprijs

beschikbaar.

De gemeente Wymbritsradeel kende dit jaar de
wimpel toe aan de familie Sambrinck Vader en
zoon hebben in een periode van twee jaar
twee traditionele jachten gerestaureerd: de
"Marwille" en de "Aleida Anna".
Venrnelding verdient tenslotte nog de mooie
vergroting die Pier Piersma aan Siebe Haagsma
overhandigde; een foto die in 1898 van de
zeilende "Twa Sisters" werd gemaakt.

Two Sisters

Hardzeilen. zaterdag I augustus 1992 ~r)'

Boatsjes.k1eineschouwen
Kadots kadots, mw R. Pleging

Boeiers
I Albatros, J. de Graaf
2 Constanter, B. Halbertsma

3 Sylnocht. H. Vochteloo

Kleine tjotters
I Friso,G.j. de Vos
2 Wink. j. Huisman
3 Hoants, mw R. Smit

Grote tjotters
I Twa Sisters,S. Haagsma
2 jonge Minne, J. Duyvis
3 Yr. Anna Beatrijs,J. v.d. Sijp

Kajuitschouwen
I Vrouwe Rixt, R. Smit
2 Houk en Ansk, S. Blauw

Open schouwen
I Vrouwe Maria, P.Zaaijer
2 de Gekroonde Liefde. j. Bus

Friesejachten
I Poseidon, J. te Siepe
2 Hiltje. E. Pronk
3 Willemijntje, Ch. Koek



TOELlCHTING OP DE JAARREKENING
VSRP

e baten
De contributie werd opgebracht door:
• 704 E (eigenaar) leden; dat zijn er meer dan

in 1991
• 47 F (huisgenoot) leden; 9 meer dan in

1991
• 20 K (Ianggebruikers) leden; dat is hetzelfde

gebleven.
Over de hele linie toch een lichte stijging van
betalende leden. Het is duidelijk dat de
inkomsten voor de Spiegel der Zeilvaart
daanmee ook stijgen.
De donaties zijn de N-Ieden. Vaak zijn dit leden
die hun schip vanwege gevorderde leeftijd
hebben verkocht maar niettemin de vereniging
willen blijven steunen. Hierbij willen we ook
opmerken dat deze "leden" ons zeer welkom
zijn, maar dat zij soms geen post krijgen omdat
de code N niet werd meegenomen bij de

tnodiging van ledenvergaderingen. Alleen
emgerechtigde leden krijgen daarvoor een

uitnodiging. Er wordt gewerkt aan een beter
systeem, zodat ook N-Ieden van alles op de
hoogte blijven. In 1992 hebben we buiten de
reunie om geen aparte donaties mogen
ontvangen. Uit de rente kunt u aflezen dat wij
binnengekomen gelden goed beheren.

De lasten
Zoals u kunt zien doen de mensen die het
jaarverslag verzorgen het uitstekend, want zij
hebben de kosten in 1992 weer weten te
drukken. Of dat zo blijft?
De kosten voor de ledenvergadering geven een
flinke stijging te zien welke veroorzaakt wordt
door het feit dat we tegenwoordig overal een
flinke zaalhuur moeten betalen terwijl ook de
consumpties in prijs zijn gestegen. Een oorzaak
stemt ons hoopvol: er komen, vooral op de

jaarsvergadering, steeds meer leden!
De ledenadministratie stelt ons voor een klein
raadsel. Het zal ons echter niet verbazen als het
computerbedrijf nog een rekening over 1992
stuurt, gezien het werk dat zij voor ons hebben
gedaan.
De diverse werkgroepen zijn in 1·992echt aktief
geweest, waardoor bij aktiviteiten een hoger
bed rag staat.

In het jaarverslag van I99 I schreven we reeds
dat we in de toekomst vooral bij zornerreunies
niet meer kostendekkend zouden kunnen
werken. De bezuinigingen bij diverse
'overheidsinstellingen maakt het moeilijker om
gratis diensten te krijgen. Gelukkig kregen we in
1992 bij de zornerreiinie donaties in natura van
een paar bedrijven zodat het tekort binnen de
perken bleef Het bestuur overweegt wel het

schrijfgeld voor de zornerreunie te verhogen.
inds een paar jaar konden we ook weer wat

boeken bij "jeugd". Het werkelijke bedrag dat.
aan jeugd is besteed is hoger, maar dim hadden

we een zeer ingewikkelde uitsplitsing moeten
maken bij secretariaatskosten en reunie.

verkoop zult u over 1993 weer een positief
resultaat zien.
Uit het batig saldo mag u vaststellen dat we
financieel een gezonde vereniging zijn.De winkel

Verwonderd zult u zich afvragen: heeft die
winkel ons alleen maar gekost?
Nee, beslist niet, want er is een behoorlijke
omzet geweest. Maar bij nader inzien was de
voorraad in I99 I echt te hoog gewaardeerd.
Na veel overleg hebben we besloten om alle
voonraad ouder dan 2 jaar in 1992 volledig af te
schrijven. Daanmee gaat de balans aangeven
wat de inkoopwaarde is van de recent
aangeschafte voonraad. Bijgelijkblijvende

Tenslotte een woord van waardering voor het
werk van Huub v.d. Weele. Hij houdt immers in
feite de administratie bij en dat is soms
behoorlijk ingewikkeld met al die soorten
contributies, inschrijfgelden, onduidelijke
mededelingen op en bij betalingen en soorten
declaraties.
Huub, hartelijk dank!

STAAT VAN BATEN EN LASTEN VSRP
(periode 1992, alle bedragen zijn in guldens)

BATEN Begroting Realisatie Begroting
19922 1992 1993
29.000 29.815 28.950
22.800 23.428 21.000

1.200 1.125 1.000
200

1.000 4.000
1.000 3.049 1.200

55.200 57.417 56.150

4.500 2.942 3.500
500 500

2.300 3.530 4.500
2.500 2.398 3.000
2.500 430 2.000
5.000 3.576 3.500
1.500 1.240 1.900
1.500 1.214 2.000

500 805 1.450
500 532 1.000
500 600 800

22.800 23.428 21.000
7.600 7.702 8.000
1.000 90 1.000

7.545
2.000 785 2.000

55.200 56.817 56.150
600

55.200 57.417 56.150

Contributies
Abonnement Spiegel
Donaties
Bedrijf, gem., e.d.
Winkel
Rente

LASTEN
Jaarverlag
Representatie
Ledenvergadering
Bestuurskosten
Leden-administratie
Secretariaat
Ledenlijst
Aktiviteiten
Reunies
Tentoonstelling
PR
Abonnement Spiegel
Subsidie
Jeugd
Winkel
Onvoorzien

Batig Saldo .

BALANS PER 31 DECEMBER 1992 VSRP
ACTIVA PASSIVA

(1991 ) (1991 )
Kas/Bank/Giro 28.134 (22.476) Kapitaal 10.000 (10.000)

Reserve 22.404 (22.404)
Saldo 600 (4.977)

Vorderingen 4.650 (I 10) Crediteuren 5.904 (2.419)
Voonraad 5.234 ( 12.787) Contributie 110 (550)
Plaquettes 1.000

39.018 (35.373) 39.018 (35.373)
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